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Innkalling til:   20 

Parlamentsmøte 6 2024 21 
 22 
Til: Representanter i Studentparlamentet m/vara   23 
 24 
Kopi til: OsloMet  v/rektoratet, Norsk studentorganisasjon (NSO), Velferdstinget i Oslo og Akershus (VTOA), Studentombudet 25 

ved OsloMet, Studentparlamentet ved UiO, Universitas, Khrono, Radio Nova, Studentråd ved OsloMet, 26 
Studentenes Fakultetsråd ved OsloMet og Studentrepresentanter i Universitetsstyret    27 

Tidsplan og saksliste for møtet:   28 

Tidsplanen er veiledende. 29 
  30 
Tid:  Saksnr:  Saksnavn:  Type sak:  

17.00 -17.30  

Psak 00/24 a, 

b, c, d, e  konstituering og orientering    

17.30 – 17.35 Psak 34/24 Økte ressurser til Studentombud Orientering 

17.35 – 17.55 Psak 35/24 Dypdykk: valg og rekruttering Dypdykk 

17.55 – 18.25 Psak 36/24 Rekruttering til valg Diskusjon 

18.25 – 19.05 Psak 37/24 Sosial pakke Vedtak 

19.05 – 19.35 Spisepause 

19.35 – 18.45 Psak 38/24 Valg av valgteam Valg 

19.45 – 19.55 Psak 39/24 Vedtektsendring Orientering 

19.55 – 20.20 Psak 40/24 

Resolusjon: Ikke føkk med 

Studentdemokratiet Vedtak 

20.20 – 20.45 Psak 41/24 

Resolusjon om samarbeid med norske 

universitet og Equinor Vedtak 

20.45 – 21.00    Eventuelt, møtekritikk og rydding   

 31 
  32 

  33 
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Til: Studentparlamentet (SP)    Saksbehandler: Organisasjonsrådgiver 34 
Fra: Arbeidsutvalget 35 

 36 

Konstituering   37 

PSak 00/24 a, b, c, d og e   38 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    39 
 40 
Forslag til vedtak:   41 

• Mats Ugland og Anna Rebekka Løvmo velges til ordstyrere    42 

• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   43 
• Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps   44 

 45 
b) Godkjenning av innkalling og saksliste   46 
 47 

Forslag til vedtak:   48 

• Innkalling og saksliste godkjennes.   49 
 50 
c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   51 

 52 
Forslag til vedtak:   53 

• Protokoll fra P5, samt protokoll fra ekstraordinært SP møte godkjennes 54 
med de endringer som fremkommer i møtet   55 
 56 

d) Orienteringssaker fra: 57 

• Arbeidsutvalget (AU) 58 

• Kontrollkomiteen (KK) 59 

• Universitetsstyret, studentrepresentanter 60 

• Læringsmiljøutvalget (LMU) 61 

• Rektoratet 62 

• Velferdstinget (VT) 63 

• Studentparlamentet sine egne komiteer 64 

• Studentenes fakultetsråd og studentråd 65 
 66 

Forslag til vedtak:   67 
• Sakene tas til orientering.   68 

e) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   69 
 70 
Siden sist parlamentsmøte har Arbeidsutvalget gjort følgende oppnevninger og svart 71 

på følgende høringssvar:  72 
 73 

• AU har sendt inn høringssvar om faglige profiler for et nytt Campus Romerike i 74 
Lillestrøm (eget vedlegg) 75 

 76 

• AU har supplert inn Pia Furuseth til fast plass nr 8 i OsloMets delegasjon til 77 
Velferdstinget Oslo og Akershus 2024.10.03 78 

 79 

Forslag til vedtak:   80 
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• Valg, oppnevninger og høringssvar foretatt av Arbeidsutvalget 81 

godkjennes.   82 
  83 



6 
 

Til: Studentparlamentet (SP)          84 
Fra: Arbeidsutvalget 85 

 86 

Orienteringer fra arbeidsutvalget 87 

 88 

Felles:  89 

Siden P5 har Arbeidsutvalget: 90 

- planlagt og avholdt Studentparlamentets høstseminar 91 

- deltatt på Rektors innbyggertorg om de tre campusprofilene for campus Lillestrøm, 92 

både på campus Kjeller og Pilestredet 93 

- Hatt møter med ledelsen hvor AU har blant annet stilt spørsmål ved om Innbyggertorg 94 

utgjør reell medvirkning 95 

- avholdt Ekstraordinært parlamentsmøte, der Resolusjon om faglig sammensetning på 96 

campus Lillestrøm - helse, bærekraftige bygg og infrastruktur ble vedtatt  97 

- vært til stede Kjeller en gang i uken  98 

- hatt et møte med Avdeling for samfunnskontakt, for å bli kjent og for å informere om 99 

hva SP ønsker å informere om gjennom deres kanaler  100 

- arrangert og deltatt på Tillitsvalgtkonferansen 101 

- laget underskriftskampanje for å legge press på OsloMet slik at de oppretter en til 102 

Studentombud-stilling  103 

Leder: 104 

Siden sist parlaments møte har det gått mye tid til å jobbe med vedtaket fra p5 om faglig 105 
sammensetning på det fremtidige campuset. Leder har vært i dialog med NSO for å få et 106 
eksternt blikk på situasjonen samt med KK og internt i AU. Etter å gå i dioalog med 107 
parlamentet på høstseminaret, landet vi på at det var et behov for et ekstraordinært møte for 108 
å ha et vedtak som gir mening. I den forbindelse har det gått mye tid til sakspapir skriving.  109 

 110 

Leder har hatt møte med forskere fra Arbeidslivsforsknings instituttet som la fram en ide for å 111 
skape reelle samarbeid på det fremtidige campus Lillestrøm.  112 

Leder har vært i dialog med US og studentombudet for å forberede sak til US møte som 113 
omhandlet studentombudets årsrapport. Studentombudet fik ikke lov til å legge frem sin egen 114 
sak, det var heller prorektor for utdanning som la den frem. Dette har blant annet US, AU og 115 
studentombudet vært veldig kritisk til. Studentombudet la i år også med et notat som 116 
beskriver hvordan OsloMet ikke følger UH-loven da studentombudet ikke har tilstrekkelig 117 
med ressurser for å ivareta studentenes rettsikkerhet. Dette tok vi opp på møte med 118 
ledelsen.  119 

Leder har deltatt på evaluering av studiestart og fadderuken. Er det noen som har noen 120 
konkrete tilbakemeldinger på det, er det bare å sende i i vår retning så skal vi melde det 121 
videre til riktig sted.  122 

Det har vært avholdt et universitetets ledermøte siden sist parlamentsmøte. Der var det 123 
orientering om tilsettingsprosessene våre og komitearbeid. Man ønsker å utvikle dette og hva 124 
man skal ha som krav ved tilsetning av undervisere. Dersom man først blir underviser her, så 125 
blir man veldig lenge. Man har også snakket om budsjettfordelingsmodell. Man ønsker ikke å 126 
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gå for glatting eller demping. Var mer en orientering enn en diskusjon. Man diskuterte 127 
strategimidlene som har ligget til rektoratet, man ønsker å endre kriteriene til hvordan disse 128 
skal brukes. Rektor vil selv holde i det å ta utgangspunkt i strategi. Under utdanning er det 129 
snakket om at det skal bli tydeligere en pott til læringsmiljø. Nevnte at LMU ikke har et 130 
budsjett og kanskje studenter kan søke strategimidler. Det er en sak som vil komme tilbake. 131 
NTNU var til stede for å snakke om ledernivå 4.  132 

Leder har i forbindelse med tillitsvalgtkonferansen forberedt og avholdt velkomsttale, hold 133 
fakultetsbolken for TKD og hatt SP sin rebus post sammen med LMA.  134 

Leder har også blitt intervjuet av NRK i forbindelse med saken om amming i praksis. Har 135 
også vært i dialog med Khrono for å få intervjuer med oss om campus og om vår 136 
kommunikasjons strategi. Dette hadde de ikke kapasitet til nå. Leder og LMA har 137 
kommentert på kronikk skrevet av leder fra VT om Studenthuset i St Olavsgate 23 som skal 138 
ut i Khrono i løpet av Uke 40.  139 
 140 
Så har det som vanlig gått tid til vanlig drift med skrivning av AU møte sakspapirer og skrive 141 
sakspapirer til parlamentsmøte.  142 

 143 

Nestleder:  144 

Internansvar 145 
Nestleder har avholdt SFR Lederforum 10, hvor Annbjørg Pasteur Stø fra SiO var på besøk 146 
for å snakke om hvordan å arbeide i tillitsverv. Det ble gode diskusjoner og AU Nestleder 147 
opplevde å få god innsikt i Lederteamenes erfaringer og hva som er viktig for dem i videre 148 
samarbeid i Lederforum. SFR Lederteamene snakket også om FakCup volleyball-149 
turneringen som avholdes 17. oktober.  150 

Tillitsvalgtkonferansen 151 
Sammen med Studentlivkoordinator og Studentparlamentets organisasjonsrådgiver har 152 
nestleder arrangert årets Tillitsvalgtkonferanse. Over 170 tillitsvalgte deltok på konferansen 153 
og det ble en svært vellykket dag. Nestleder holdt presentasjon om studentdemokratiet og 154 
om hersketeknikker og konflikthåndtering. Nestleder var også konferansier på deler av 155 
konferansen og arrangerte quiz på Samfunnet Bislet sammen med LMA etter festmiddagen. 156 
Etter konferansen skal de tillitsvalgte sitte igjen med enn rekke punkter, og nestleder 157 
opplever at årets program dekker disse målene: 158 

- Kjenne til (og kunne gjøre rede for) Studentdemokratiets oppbygging og hierarki  159 

- Gjøre rede for studentdemokratiets rolle og funksjon ved OsloMet  160 

- Oppgi tre viktige saker som skal følges opp i året som kommer  161 

- Enkelt plassere hvor saker/henvendelser skal på sitt fakultet  162 

- Vite om minst 3 handlingsalternativer når de får inn en sak  163 

- Ha oversikt over OsloMets tilbud og støttefunksjoner for studenter  164 

- Kjenne til studentrettigheter 165 

- Kjenne til nettsidene til OsloMet og kunne navigere disse  166 

- Vite hvor de skal henvende seg   167 

- Kjenne til råd og utvalg på institusjonsnivå  168 

Kommunikasjon og synlighet 169 
I arbeidet med kommunikasjon og synlighet har Nestleder: 170 
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- kontinuerlig postet innhold på Studentparlamentets Snapchat-konto og svart på 171 

spørsmål som sendes i chat 172 

- postet innlegg på Instagram om Høstseminaret og gjort klart nye innlegg 173 

- vært i kontakt med Samfunnskontakt på OsloMet for å samarbeide om Instagram-174 

innhold i forbindelse med valg i Studentparlamentet 175 

- arbeidet sammen med LMA for å arrangere Studentparlamentets julegrantenning 176 

utenfor P52 mandag 2. desember 177 

- tatt bilder på ulike arrangementer og happenings for å styrke det visuelle innholdet på 178 

Studentparlamentets nettside 179 

- forbedret studentparlamentet.no når det har kommet tilbakemeldinger på innholdet 180 

- forsøkt å få Rektor til å ta del i TikTok-trend (han sa nei) 181 

Utdannings- og internasjonaliseringsansvarlig: 182 

Siden forrige parlamentsmøte, P5 den 10. september, har UIA fulgt opp enkelte 183 
studentsaker, men også jobbet i lag med resten av AU på diverse store arrangement, som 184 
det ekstraordinære studentparlamentsmøte og høstseminaret.  185 

• Vært i møte med Utdanningsutvalget hvor det ble hardt debattert om Tannteknikk 186 

skulle legges ned eller ikke. Diskusjonen endte opp med å vare i 1,5 timer, og det 187 

endte med 7 mot 6 for nedleggelsen av Tannteknikk, med forbehold om at Rektoratet 188 

skulle ta en ny runde med å prøve å få det finansiert etter reelle behov.  189 

• Vært med i møte med Forsking og Utviklingsutvalget hvor saker som omhandlet 190 

delstrategier og OsloMets priser ble tatt opp på dagsorden. Her ble blant annet det 191 

avklart at det fra og med i år skal det nye utvalget, kalt Utvalg for 192 

samfunnsforbedringer, igangsette sin virksomhet fra og med oktober. Her vil utvalget 193 

ta over ansvarsområdet til bærekraftsrådet og innovasjonsforum som har blitt nedlagt. 194 

• Deltatt på møte med ansvarsgruppen for digitale HUBer. I kort tekst handler det om at 195 

gammelt IT-utstyr som har vært omkring på campus, som stasjonærepcer, har blitt 196 

fjernet, men man må da tenke hvordan eventuelle fremtidige arenaer med digitale 197 

verktøy må utformes og tas i bruk. Eksempelvis skal det være kun tomme 198 

samarbeidsrom som kan brukes i prosjekter og oppgaver, skal det være flerbruksrom 199 

med diverse supplerende IT-utstyr, skal det være anlagt for at man kan jobbe 200 

individulet eller gruppevis, m.m. 201 

• Hatt møter med studentombudet og diskutert diverse studentsaker som er relatert til 202 

de politiske prosjektene UIA skal jobbe med. Dette innebærer en kartlegging av 203 

hvordan forskjellige institutter forholder seg blant annet til gratisprinsippet og 204 

egenbetaling fra studentene, og hvordan de forskjellige institusjonene forholder seg til 205 

obligatorisk undervisning og arbeidskrav. 206 

• Vært på Kjeller og minglet med studenter under fredagskaffen, som også har 207 

vaffelsteking på slutt av hver måned. Noe som oppleves som et godt tiltak for å bygge 208 

opp studentmiljøet på Kjeller. Både med tanke på den lave terskelen og hvordan det 209 

skaper en arena for kontakt på tvers av studier og individer.  210 

• Hatt møte med studentrådet SHA for å forhøre meg om saker de ønsker å bringe opp 211 

til et nasjonalt nivå. Blant annet et ønske om økt stipend, i praksisperioden, for de 212 

som er ute i praksis hos dem, siden det blir en stor byrde for studentene, med tanke 213 

på at de er ute i praksis 50% av tiden og må ta ekstra vakter etter jobb, noen ganger 214 

til og med jobbe utover 100% stillinger for å få ting til å gå rundt.   215 
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• Jobbet med ferdig med de engelske sidene for Studentparlamentet og ryddet i 216 

gammelt innhold.  217 

• Ellers hvert med i møter med diverse avdelinger fra OsloMet og gjort meg mer kjent 218 

med de ansatte der.  219 

Læringsmiljøansvarlig:  220 

Siden forrige parlamentsmøte (tirsdag 10 september) så har tiden som LMA brukt gått til flere 221 
store prosjekter og arrangementer som planlegging og gjennomføring av høstseminaret og å 222 
jobbe med sakslisten til det ekstraordinære parlamentsmøte som var 23 september 223 

Konkret har LMA 224 

• Hatt sine siste møter i budsjettkomiteen til VT. Her diskuterer man hvordan man skal 225 

innstille på hvordan man mener midlene fra semesteravgiften skal deles ut 226 

• Hatt en bli kjent lunsj med Mia Lindstad, som har områdeansvaret for SiO mat og 227 

drikke for OsloMet 228 

• Deltatt på møte i ressursgruppa på Kjeller hvor vi debriefet om studiestarten på Kjeller  229 

• Jobbet med å supplere folk inn til diverse utvalg som Velferdstinget 230 

• Deltatt på møte med diverse foreninger angående bruk av det nye foreningslokalet i 231 

P52 sammen med studentlivskoordinator. Snakket der om behovet de hadde og hva 232 

vi kunne hjelpe dem med. 233 

• Sett nærmere på om utdanningsutvalgene og fag- og forskningsutvalgene på 234 

fakultetsnivå overholder regelen om antall representanter som er studenter.  235 

• Hatt formøte for OsloMet delegasjonen til Velferdstinget hvor vi snakket om 236 

tildelingsmøtet og delte våre tanker og meninger 237 

• Vært en del av rebusoppløpet til Tillitsvalgtkonferansen. 238 

• Jobbet med å rydde opp i interne facebook grupper og chatter. 239 

 240 

  241 
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Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Predrag Paulic  242 
Fra: Arbeidsutvalget       Utdannings- og  243 
                   internasjonaliseringsansvarlig 244 
  245 

Orienteringssak: Studentombudet  246 

PSAK 34/24  247 

  248 

English summary:  249 

The Executive Committee wishes to inform the Student Parliament about the Student 250 

ombudsperson's special position, and the need for increased resources in relation to the 251 

students' demands and rights. 252 

   253 

  254 

Bakgrunn:  255 

AU ønsker å orientere Studentparlamentet om Studentombudets særskilte stilling, og 256 

behovet for økte ressurser i forhold til studentenes krav og rettigheter.  257 

 258 

AU vil i den sammenheng også legge frem en muntlig oppsummering av tiltak som ønskes å 259 

iverksettes for å støtte Studentombudet i nåværende situasjon.  260 

 261 

 262 

Forslag til vedtak:  263 

Studentparlamentet tar Arbeidsutvalgets fremlegg til orientering 264 
 265 
 266 

  267 
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Til: Studentparlamentet (SP)    Saksbehandler: Amalie Fadler Opdal, Leder  268 
Fra: Arbeidsutvalget  269 
  270 

Dypdykk VALG  271 

PSAK 35/24  272 

  273 
English summary:  274 

There are elections for the Student Parliament! We are now in the running for parliament 275 
period, 14-27. Oct. Then there is the voting period 4-11 November. The executive committee 276 
presents what has the most effect in the fjord year's election.  277 

Bakgrunn:  278 
  279 
Det er valg til Studentparlamentet!  280 
Vi er nå i still-perioden som er fra 14 – 27 oktober. Detter er perioden hvor alle som vil sitte i 281 
studentparlamentet må stille til valg, uansett om du nå er i studentparlamentet. Deretter er 282 
det stem perioden som er 4-11 november. Da trenger vi alle mann på dekk for å få flest mulig 283 
stemmer.  284 
 285 
Arbeidsutvalget presenterer hva som ga mest effekter ved fjorårets valg og presenterer hva 286 
vi ønsker hjelp med i årets valg. 287 
 288 
Forslag til vedtak  289 
 290 

• Studentparlamentet orienteres om saken  291 

  292 
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Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Predrag Paulic,  293 
Fra: Arbeidsutvalget       Utdannings- og  294 
                    internasjonaliseringsansvarlig 295 
  296 

Diskusjonssak: Valg og rekruttering  297 

PSAK 36/24  298 

  299 

English summary:  300 

The Executive Committee is of the opinion that other organizations tend to create a bigger 301 

“buzz” around their own recruitment process, which in turn seemingly give better results. As 302 

such, the Executive Committee wants to invite the Student Parliament to reflect upon our 303 

own recruitment process.  304 

 305 

Specifically, we want to discuss the process of recruitment on three different levels, when 306 

looking for members for: 307 

- The Executive Committee 308 

- the Student Parliament 309 

- student representatives 310 

 311 

    312 

Bakgrunn:  313 

En god del andre organisasjoner anvender en mer robust rekrutteringsprosess igjennom året 314 

med mye sprell og moro. Alt fra ballongslipp, temadager, til stand og events på campus. 315 

Arbeidsutvalget ønsker å sette temaet på dagsorden for å få innspill og invitere til felles 316 

refleksjon rundt vår egen prosess. 317 

 318 

Vi i AU har i første omgang, gjennom høstkonferansen, invitert påmeldte medlemmer av 319 

Studentparlamentet til å delta i diskusjoner og tankeprosjekt for hvordan vi som et Parlament 320 

kan jobbe med rekrutering og valg igjennom året. Viktig å påpeke her er at i den overnevnte 321 

seansen så var Anbjørg Pasteur Stø invitert inn til å holde et kurs om dette. 322 

Tilbakemeldingene var positive, og AU er av den oppfatningen at dette var en økt med mye 323 

samarbeide og gode diskusjoner som vekket en del refleksjon rundt eget arbeid og 324 

tilnærming til rekruttering. Dermed ønsker vi å invitere resten av SP sine medlemmer som 325 

ikke fikk deltatt på høstseminaret til å åpne opp en diskusjon rundt hvordan man ser på 326 

rekruttering og valg ved OsloMet. 327 

 328 

Viktige spørsmål som en burde ta stilling til i denne diskusjonen er:  329 
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- Hva kan man gjøre for å forbedre rekruttering og gjennomføring av valg til 330 

medlemmer som oppfattes som gode kandidater for Arbeidsutvalget? 331 

- Hva kan man gjøre for å rekruttering og gjennomføring av valg til medlemmer som 332 

oppfattes som gode kandidater for Studentparlamentet? 333 

- Hva kan man gjøre for å rekruttering og gjennomføring av valg til medlemmer som 334 

oppfattes som gode kandidater for Klassetillitsvalgte? 335 

 336 

NB! Her må det påpekes at det er en viktig og distinktiv forskjell i fremgangsmåte for 337 

rekruttering av de ulike nivåene, og grunnlaget for at det stilles tre separate spørsmål. 338 

Eksempelvis, vil ikke ballongslipp for en stor gruppe mennesker var relevant i forhold til 339 

rekrutering av kandidater til Arbeidsutvalget.  340 

 341 

Forslag til vedtak:  342 

• Studentparlamentet diskuterer rekrutteringsprosessen  343 
 344 

345 
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Til: Studentparlamentet (SP)                                                   346 
Fra: Arbeidsutvalget  347 
  348 

Studentenes krav til sosial pakke 349 

PSAK 37/24  350 

 351 

English summary:  352 

Over the last few years there have been different fund to students, classes, student unions 353 

and other groups of students for social activities, through something called Social package. 354 

During 2023 students could apply to this package to get funds for social activities.  355 

During the spring of 2024 the arrangement was changed because it took a lot of 356 

administrative work to run it. Today the Social Package is organized so that students can 357 

order one of three packages which includes different types of food.  358 

1. Breakfast package, which consists of rolls, coffee and teas 359 

2. Lunch package with assorted wraps. No drinks 360 

3. Pizza 361 

The executive committee thinks that this arrangement is to narrow and wants Social package 362 

to work as it did in 2023 and give them more money. We also want students to be greatly 363 

involved in running the fund.   364 

 365 

Bakgrunn:  366 

I løpet av de siste årene har det vært ulike ordninger for å tildele studenter, klasser, kull og 367 

studentforeninger midler til sosiale aktiviteter, oftest gjennom sosial pakke. I 2023 kunne alle 368 

studenter og studentforeninger søke penger til en lavterskel aktivitet, arrangementet kunne 369 

være utenfor Campus. Ordningen bevilget midler til aktiviteter som berørte 2221 studenter. 370 

Det ble for det meste søkt om midler til julebord, leie av lokale, mat og drikke til 371 

eksamenslesing og premier til sosiale aktiviteter som utflukter, quiz og andre konkurranser.  372 

Våren 2024 ble systemet endret grunnet mye administrativt arbeid og det ble sett på som 373 

problematisk at studentene som arrangerte aktiviteter måtte legge ut for egen lomme, forså å 374 

få refusjon senere. Behandlingstiden for refusjon var på 30 dager eller mer så man måtte 375 

vente lenge på penger. Når man vet at kun 63 prosent av studenter kan dekke en uforutsett 376 

utgift på 8 000 kr og at 15 prosent ikke kan få hjelp av andre er det forståelig at å legge ut fra 377 

egen lomme kan virke problematisk1.Selv med disse problemene mente tildelingskomiteen i 378 

fjor at ordningen nådde bredt ut til mange studenter, og at de administrative problemene 379 

 
1 https://www.ssb.no/utdanning/hoyere-utdanning/artikler/15-prosent-av-studentene-klarer-ikke-a-dekke-

uforutsette-utgifter#:~:text=63%20prosent%20av%20studentene%20i,andre%20kan%20betale%20for%20dem. 

Saksbehandler: Elias Beisvåg 

Meyer, Læringsmiljøansvarlig  
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kunne løses ved å fordele enkle administrative oppgaver til studentassistenter og 380 

forbedringer i søknadsskjema og refusjonsprosessen.  381 

 382 

I dag er sosial pakke en søknadsordning om beverting til sosiale studentaktiviteter på 383 

OsloMet. Som det funker i dag kan man søke om bevertning til ulike former for 384 

arrangementer som fag-frokost, avslutningslunsj eller pizzafeiringer. Man kan søke mellom 385 

tre alternativer: 386 

1. Frokostpakke som består av rundstykker kaffe og te 387 

2. Lunsj, som inkluderer assorterte wraps. Her får man ikke drikke som brus 388 

3. Pizza pause, hvor man da får pizza og rømmedressing. 389 

Det tas ikke hensyn til spesifikke allergier, men det bestilles opp et visst antall vegetar og 390 

gluten- og laktosefrie alternative. Søknaden må sendes inn tre uker før arrangementet finner 391 

sted. Arrangementet må befinne sted på campus og på et forhåndsbestilt rom hvor 392 

mat/drikke leveres. Sosial pakke har 100 000 kroner å dele ut dette året.2.  393 

 394 

Arbeidsutvalget ser på det som problematisk at den nåværende ordningen er så begrenset 395 

som den er og ønsker at man går tilbake til den gamle ordningen med noen endringer. AU vil 396 

også at summen til sosial pakke økes til 300 000 kroner slik at det blir mer midler å dele ut. 397 

AU ønsker også at det skal være en studentrepresentant med på å dele ut midlene slik at 398 

studentenes syn kommer tydelig frem. Sosial pakke skal behandles på neste LMU møte 8 399 

november og AU ser på det som positivt om man kan gå inn i møtet etter å ha diskutert 400 

saken i parlamentet.  401 

Vedlegg 402 

• Sosial pakke resolusjon 403 

 404 

Forslag til vedtak 405 

• Studentparlamentet vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer på 406 

møtet 407 

 408 

  409 

 
2 Kilde : https://student.oslomet.no/sosial-pakke 

 

https://student.oslomet.no/sosial-pakke
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Vedlegg: Sosial pakke resolusjon 410 

Studentenes krav til sosial pakke resolusjon 411 

Vedtatt: Dato 412 

Bakgrunn: 413 
OsloMet har et studentmiljø som kan forbedres og Sosial pakke er en av virkemidlene som 414 

kan brukes. Her kan studentene søke midler til mat til sosiale arrangementer som foregår på 415 

Campus. Dagens ordning er bra, men den kan bli bedre. Ordningen kan likevel bli mye 416 

bedre. Studentparlamentet ønsker at man går tilbake til den gamle ordningen, med noen 417 

endringer for å minske administrasjonsarbeidet. Studentparlamentet mener også at tidligere 418 

tolkning av alkoholreglene har vært altfor streng ved at man ikke får penger til arrangementer 419 

hvis det er mulighet å kjøpe alkohol på stedet. Dette kan hindre aktiviteter som å spise pizza 420 

ute eller bowle, siden der kan man kjøpe alkohol. Pengene fra sosial pakke skal selvsagt 421 

ikke gå til alkohol, men om man ønsker å kjøpe det skal det være opp til arrangøren og den 422 

enkelte studenten.  423 

Studentparlamentet mener at: 424 

• Sosial pakke skal dele ut midler til å gjennomføre sosiale arrangementer, ikke bare til 425 

mat på campus. De som kan søke på midler er foreninger, kull, klasser og gruppe 426 

med studenter 427 

• Pengene fra sosial pakke skal ikke gå til kjøp av alkohol eller utbetaling av honorar.  428 

• De som mottar støtte fra sosial pakke skal ta vare på kvitteringer for kontroll,  429 

• Det å få finansiert arrangementer fra sosial pakke skal ikke være til hinder for å 430 

konsumere alkohol der hvor det er mulighet for det.  431 

• Summen som bevilges til sosial pakke skal tilsvare minimum 300 000 kr i året.  432 

• Ordningen gjennomføres av en tildelingskomite som skal bestå av en honorert 433 

studentrepresentant og en ansatt. 434 

• Studentparlamentet får ansvar for å oppnevne en studentrepresentant i vervet 435 

• Ordningen skal prioritere kull, klasser og gruppe med studenter 436 

• Sosial pakke skal være en fast ordning. Dette er for å opprettholde forutsigbarhet for 437 

studentene 438 

  439 
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Til: Studentparlamentet (SP)    Saksbehandler: Amalie Fadler Opdal, Leder  440 
Fra: Arbeidsutvalget  441 
  442 

Valg av Valgteam 443 

PSAK 38/24  444 

  445 
English summary:  446 
 447 
The student parliament will choose an election team that will work to promote the Student 448 
Parliament election, and work to ensure that as many students as possible vote in the 449 
election. 450 
 451 
Bakgrunn:  452 
  453 
Arbeidsutvalget har som mål å øke oppslutningen til valget. Da AU kun er fire personer, har 454 
vi behov for et Valgteam. Valgteamet er en gruppe studenter som gjør en ekstra innsats for å 455 
promotere valget i Studentparlamentet.  456 
 457 
I fjorårets valg erfarte vi at det som ga mest effekt i stemmeperioden var at noen gikk inn i 458 
klasser, tok QR-kode til stemmesiden opp på skjermen og sikret at alle stemte. Derfor ønsker 459 
vi å satse på dette for å øke valgoppslutningen i år.  460 
 461 
Valgteamet skal ha sin egen leder, som fungerer som koordinator i gruppen, men AU bistår i 462 
oppstarten med informasjon og annet. Valgteamet får Studentparlamentet-merch som takk 463 
for arbeidet, samt attest ved forespørsel.  464 
 465 
 466 
Valgteamets struktur: 467 

- Valgteamet skal ha en leder som har en koordinerende rolle  468 
- Valgteamet skal bestå av minst fem gruppemedlemmer i tillegg til leder 469 
- Valgteamet skal representere alle fire fakulteter  470 
- Valgteamet har suppleringsfullmakt til å supplere flere studenter inn i Valgteamet. 471 

Dette skal skje i dialog med AU.  472 
- Studenter som ikke er med i Studentparlamentet kan også være medlem av 473 

Valgteamet. Spesielt studenter som stiller til valg i Studentparlamentet anbefales å 474 
delta i Valgteamet som del av egen Valgkampanje.  475 

 476 
Valgteamet skal (mandat): 477 

- ha spesielt fokus på å øke valgoppslutningen (prosentandel av studentene som 478 
stemmer i valget) 479 

- dra på klasseromsbesøk for å promotere valget til Studentparlamentet og sikre at 480 
studenter stemmer 481 

- videreformidle viktigheten av å stemme 482 
- stå på stand sammen, alene eller sammen med AU 483 
- arbeide kreativt for å øke valgoppslutningen  484 

 485 
 486 
Forslag til vedtak  487 
 488 

• Studentparlamentet velger studenter til Valgteam  489 
• Valgteamet får suppleringsfullmakt til å supplere studenter inn i Valgteamet 490 

  491 
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Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Predrag Paulic  492 
Fra: Milly Meyer       Utdannings- og  493 
                   internasjonaliseringsansvarlig 494 
 495 

Vedtektsendringer 496 

PSAK 39/24  497 

  498 

English summary:  499 

Articles of the Association state that changes to said articles has to be presented at one 500 

meeting but cannot be discussed and voted on before the consecutive meeting. The 501 

Executive Committee will present two changes that have been sent in as a suggestion. If any 502 

representatives have other suggestions, then these must be put forward at the latest during 503 

this orientation. There is no room for discussion until the next meeting. 504 

    505 

Bakgrunn:  506 

Studentparlamentets vedtekter sier at en vedtektsendring må behandles over to 507 

parlamentsmøter (§ 8.3). Forslag til endring legges fram på ett møte, med diskusjon 508 

og vedtak på det påfølgende møtet. Det orienteres derfor her om to forslag til 509 

vedtektsendringer. 510 

  511 

Om representanter i Studentparlamentet har forslag til andre formuleringer eller har andre 512 

forslag til vedtektsendringer, må disse fremmes senest under behandling av denne saken. 513 

Det åpnes ikke for diskusjon før på neste møte, men om noe skulle være uklart med 514 

framlegget, så er det selvfølgelig mulighet for å stille spørsmål.  515 

 516 

Vedlegg:  517 

Forslag til vedtektsendringer  518 

Gjeldende vedtekter (se lenke: Vedtekter-for-SP-OsloMet-05.03.2024-universelt-utformet.pdf 519 

(studentparlamentet.no)) 520 

 521 

Forslag til vedtak:  522 

• Studentparlamentet tar innsendte forslag til vedtektsendringer til orientering og 523 

behandler disse på neste parlamentsmøte.  524 

 525 

 526 

https://www.studentparlamentet.no/wp-content/uploads/sites/633/2024/03/Vedtekter-for-SP-OsloMet-05.03.2024-universelt-utformet.pdf
https://www.studentparlamentet.no/wp-content/uploads/sites/633/2024/03/Vedtekter-for-SP-OsloMet-05.03.2024-universelt-utformet.pdf


19 
 

Vedlegg: forslag til vedtektsendringer 527 

 528 

  529 

 

Forslagsstiller Milly Meyer 

Forslagsnummer 1 

Sidetall  Linjenummer  

 Tilleggsforslag Endringsforslag Strykningsforslag 

Sett Kryss  x  

 

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

 
§ 2.4. Funksjonstid 
1. Studentparlamentets funksjonstid er fra 1.januar til 31.desember samme år. 
 

Endring (hva er endringen du foreslår) 

 
Endring på funksjonstid.  
 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?) 

 
Dagens ordning med funksjonstid fra 1. januar betyr at parlamentet mulig går glipp av 
både førsteårs- og sisteårsstudenter. I det nye forslaget vil man kunne nå nye studenter 
kort etter skolestart, mens oppmerksomheten om parlamentet er friskt i minne. Den nye 
ordningen vil i større grad gi insentiv til sisteårsstudenter som gjerne vil få utnyttet så mye 
som mulig av en parlamentsperiode, i stedet for å sitte et knapt halvår. Man vil ha mindre 
behov for supplering av parlamentsmedlemmer på starten av semesteret, og en større 
andel av medlemmene vil være direkte valgt gjennom hele perioden. 
 

Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

 
§ 2.4. Funksjonstid 
1. Studentparlamentets funksjonstid er fra 1. oktober til 30 september påfølgende år. 
 
 

 

 VEDTATT  IKKE VEDTATT 

Foreslått   
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 530 

  531 

 

Forslagsstiller Milly Meyer 

Forslagsnummer 2 

Sidetall  Linjenummer  

 Tilleggsforslag Endringsforslag Strykningsforslag 

Sett Kryss  x  

 

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

 
§ 1.2 Valg til Studentparlamentet 
4. Valget skal være gjennomført innen 1. desember. 
 

Endring (hva er endringen du foreslår) 

Endring i valgperiode. 
 
 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?) 

 
For å være i tråd med ovenfornevnte vedtektsendring. 
 

Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

 
§ 1.2 Valg til Studentparlamentet 
4. Valget skal være gjennomført innen 30. september. 
 

 

 VEDTATT  IKKE VEDTATT 

Foreslått   
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Til: Studentparlamentet (SP)       532 
Fra: Arbeidsutvalget  533 
  534 

Resolusjon – Ikke føkk med studentdemokratiet! 535 

PSAK 40/24  536 

  537 

English summary:  538 

The Student Parliament at OsloMet previously had two organizational advisors: one full-time 539 

and one part-time (50%). In 2023, OsloMet removed the part-time advisor, significantly 540 

reducing the resources available to the Student Parliament. This action weakens the student 541 

democracy, despite the University and College Act (§ 10-11) mandating that universities and 542 

colleges facilitate student organizations' work. The Student Parliament believes OsloMet 543 

should provide two full-time organizational advisors to ensure its effective functioning. 544 

    545 

Bakgrunn:  546 

OsloMet har tatt vekk en av Studentparlamentets to organisasjonsrådgivere. Dette ser 547 

Studentparlamentet på som svært kritikkverdig, da det har direkte konsekvens for driften av 548 

hele studentdemokratiet ved OsloMet.  549 

 550 

Forslag til vedtak:  551 

• Studentparlamentet vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer på 552 

møtet.  553 

  554 

Saksbehandler: Victoria 

Skogsletten Dalen, Nestleder 
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Vedlegg: Resolusjon – Ikke føkk med studentdemokratiet! 555 

 556 

Resolusjon – Ikke føkk med studentdemokratiet! 557 

Vedtatt: Dato 558 

Bakgrunn: 559 
I Universitets- og høyskoleloven § 10-11 står det at: 560 

Universiteter og høyskoler skal legge forholdene til rette for at studentorganene kan 561 
drive sitt arbeid.3  562 

OsloMet er avhengige av et velfungerende studentdemokrati for å sikre kvalitet i utdanning 563 

og læringsmiljø. Om studentdemokratiet ikke har tilstrekkelig med ressurser vil det ha 564 

konsekvenser for kvalitetssikringsarbeidet på OsloMet og vil svekke OsloMet som 565 

utdanningsinstitusjon. Studentparlamentet har tidligere hatt to ansatte utenom 566 

Arbeidsutvalget – en 100% organisasjonsrådgiver og en 50% økonomirådgiver. I 2024 tok 567 

OsloMet vekk vår 50% økonomirådgiver, altså en tredjedel av vår rådgivning. Dette ser 568 

Studentparlamentet på som svært kritikkverdig, da det har direkte konsekvens for driften av 569 

hele studentdemokratiet ved OsloMet.  570 

Våren 2012 hadde OsloMet, som da het HiOA, 16 025 studenter. Det ble da vedtatt i 571 

Universitetsstyret at Studentparlamentet skal ha fire frikjøpte studenter i Arbeidsutvalget, en 572 

100% organisasjonsrådgiver og en 50% økonomirådgiver. Våren 2024 var det 20 695 573 

studenter ved OsloMet. Det er en økning på nesten 30%, eller 4 670 flere studenter enn i 574 

2012. Til tross for veksten har Studentparlamentet mindre ressurser nå enn for 12 år siden.2  575 

Til sammenligning har UiO seks frikjøpte i Arbeidsutvalget, en 100% organisasjonsrådgiver 576 

og en 100% daglig leder. SP UiO representerer kun 14,8% flere studenter mer enn SP 577 

OsloMet, men har nesten dobbelt så mye ressurser. På UiB er det 19 015 studenter og deres 578 

Studentparlament har en 100% organisasjonsrådgiver og en 50% organisasjonsrådgiver. Per 579 

nå representerer de altså færre studenter enn SP OsloMet, men har mer ressurser.   580 

For å kunne drive sitt arbeid mener Studentparlamentet at det skal være to ansatte i 100% 581 

stilling i Studentparlamentet, i tillegg til Arbeidsutvalget. Dette er mer i tråd med antallet 582 

ansatte i studentorganene ved andre universiteter med tilsvarende antall studenter som 583 

OsloMet.   584 

Studentparlamentet mener at:  585 

• OsloMet skal legge til rette for at Studentparlamentet skal kunne drive sitt arbeid ved 586 

å ha to 100% ansatte i Studentparlamentet, i tillegg til Arbeidsutvalget  587 

 
3 https://lovdata.no/LTI/lov/2024-03-08-9/§10-11  

https://lovdata.no/LTI/lov/2024-03-08-9/§10-11
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 588 

Til: Studentparlamentet (SP)      Saksbehandler: Predrag Paulic  589 
Fra: Magnus Holger Obrestad Stenroos   Utdannings- og  590 
       Sentralstyremedlem Natur og Ungdom   internasjonaliseringsansvarlig 591 
  592 

Resolusjon om samarbeid mellom norske universitet og Equinor 593 

PSAK 41/24  594 

  595 

English summary:  596 

A central board member from Nature and Youth (Natur og Ungdom), by the name of Magnus 597 

Holger Obrestad Stenroos, has sent in a resolution against the cooperation between Equinor 598 

and Norwegian universities. Their goal is to create enough support for their cause, ideally 599 

resulting in it gaining national attention and initiating debate for change.  600 

 601 

    602 

Bakgrunn:  603 

Denne resolusjonen ble sendt inn av Magnus Holger Obrestad Stenroos, et 604 

Sentralstyremedlem fra Natur og Ungdom (NU). NU ønsker å bringe temaet om samarbeid 605 

mellom Equinor og norske universiteter på dagsordenen og skape en nasjonal 606 

oppmerksomhet rundt det, dermed ønskes det at vi tar opp dette hos oss først, med et ideal 607 

om at det til slutt vil bli tatt opp på NSO.  608 

 609 

AU innstiller på at resolusjonen blir vedtatt, ettersom det samsvarer med Studentparlamentet 610 

vedtatte klima- og miljøpolitikk og er et viktig supplement til gjeldene politikk.   611 

 612 

Vedlegg:  613 

• Resolusjon mot samarbeid mellom Norske universitet og Equinor  614 

• Endringsforslag fra AU 615 

Forslag til vedtak:  616 

• Studentparlamentet vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer på 617 

møtet.  618 

  619 
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Vedlegg 1: Resolusjon Fremtidens arbeidstakere krever at Equinor omstiller seg til 1,5-620 
gradersmålet  621 
 622 

Fremtidens arbeidstakere krever at Equinor omstiller seg til 1,5-623 

gradersmålet 624 
 625 

Vedtatt: xx.xx.xxxx 626 

 627 

Bakgrunn: 628 

FNs klimapanel, Det internasjonale energibyrået (IEA) og en lang rekke 629 
forskningsinstitusjoner er tydelige: Skal vi nå målet om å begrense den globale 630 
oppvarmingen til 1,5 grader, har vi ikke råd til å lete etter mer olje, kull eller gass. Vi har 631 
funnet over dobbelt så mye fossil energi enn det som kan forbrennes for å nå målet. 632 
Samtidig skriker Europa og verden etter mer energi. Finnes det et bedre tidspunkt for å 633 
gjennomføre det grønne skiftet enn akkurat nå? Da trenger vi fornybarselskaper, ikke 634 
oljeselskaper.   635 

Vi trenger selskaper som har en troverdig omstillingsplan og som tar framtida til deres 636 
unge arbeidstakere på alvor.  637 

Dette er ikke Equinor i nærheten av. Når selskapet vil rekruttere unge, ser vi fornybar-638 
reklamer og en arbeidsgiver som påstår å være et framtidsrettet bredt energiselskap. I 639 
realiteten var hele 99,85% av Equinors energiproduksjon i 2023 fossil og 80% av 640 
investeringene var i enda flere fossile prosjekter (Greenpeace, 2024). Det betyr at Equinor 641 
planlegger å forbli i utakt med klimavitenskapen i mange tiår framover.  642 

Equinors klimaplan holder ikke vann. Den ble lansert i 2022, men inneholder ikke konkrete 643 
milepæler for å nå målene. Equinor skal kutte utslipp fra produksjon ved elektrifisering med 644 
kraft fra land og klimakvoter, men vil fortsette å låse penger i fossil infrastruktur og 645 
eksportere store globale utslipp. Dette vil også låse fagarbeidere og ingeniører i olje og gass, 646 
selv om blant annet forskning fra NTNU viser at en av de største utfordringene for vekst i 647 
grønne næringer er mangelen på kompetent arbeidskraft (Karlsen, 2022).  648 

Equinor har et spesielt stort ansvar. De er historisk sett en av verdens største forurensere og 649 
staten Norge eier 67% av selskapet. Equinor er også i en unik posisjon. De har en langsiktig 650 
eier som nylig forpliktet seg gjennom eierskapsmeldingen til å styre sine selskaper i tråd med 651 
Parisavtalen. I tillegg har det rekordoverskudd fra høye energipriser som følge av fra krigen i 652 
Europa, og har de økonomiske musklene til å investere helhjertet i fornybart. For ikke å 653 
nevne det moralske ansvaret.   654 

Et selskap som bruker så mye ressurser på omdømmebygging og rekruttering av 655 
unge, må følge opp ansvaret og bli så grønt og etisk som de fremstiller seg som.  656 

 657 

Studentparlamentet mener at: 658 

Vi vil med denne resolusjonen sende et tydelig budskap til Norges største selskap, Equinor: 659 
morgendagens helter jobber ikke i olje og gass. Framtidas arbeidstakere krever at selskapet 660 
omstiller seg i tråd med 1,5-gradersmålet. 661 

https://www.greenpeace.org/norway/nyheter/energi/equinor-produserer-015-prosent-fornybar-energi/
https://www.ntnu.no/documents/1284688443/1285504199/Gr%C3%B8nn+omstilling+og+regional+politikk+NTRANS+rapport_endelig.pdf/1a63f4d0-a984-5eeb-7dae-d045721009dd?t=1642756796080
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● Equinor må lage en troverdig klimaplan og begynne omstillingen til et fornybart 662 
selskap. 663 

● Er kritiske til Equinor sin akademia-avtale med noen av Norges største universiteter, 664 
og vil jobbe mot fremtidig fornying av avtalen om ikke selskapet omstiller seg i tråd 665 
med 1,5-gradersmålet. 666 

● Studentparlamentet skal ikke inngå samarbeid med Equinor før selskapet omstiller 667 
seg i tråd med 1,5-gradersmålet. 668 

  669 
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Vedlegg 2: Endringsforslag fra AU  670 

 

Forslagsstiller AU 

Forslagsnummer 1 

Sidetall  Linjenummer  

 Tilleggsforslag Endringsforslag Strykningsforslag 

Sett Kryss  x  

 

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

 
Er kritiske til Equinor sin akademia-avtale med noen av Norges største universiteter, og vil jobbe 
mot fremtidig fornying av avtalen om ikke selskapet omstiller seg i tråd med 1,5-gradersmålet. 
 

Endring (hva er endringen du foreslår) 

 
Endring av formulering 
 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?) 

 
En mer tydeliggjøring av ansvar 
 

Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

 
Studentparlamentet mener OsloMet må være kritisk til Equinor sine akademia-avtaler med noen 
av Norges største universiteter, og vil jobbe mot fremtidig fornying av avtalen om ikke selskapet 
omstiller seg i tråd med 1,5-gradersmålet. 
 
 

 

 VEDTATT  IKKE VEDTATT 

Foreslått X  
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 671 

672 

 

Forslagsstiller AU 

Forslagsnummer 2 

Sidetall  Linjenummer  

 Tilleggsforslag Endringsforslag Strykningsforslag 

Sett Kryss  x  

 

Opprinnelig tekst (hva står i originalteksten) 

 
Studentparlamentet skal ikke inngå samarbeid med Equinor før selskapet omstiller seg i tråd med 
1,5-gradersmålet. 
 

Endring (hva er endringen du foreslår) 

 
Endring av formulering 
 

Begrunnelse (Hvorfor ønsker du denne endringen?) 

 
Det vil være mer gunstig om vi mener at hele OsloMet skal forholde seg til dette enn bare oss i 
Studentparlamenter, ettersom resolusjonen skal omfattet universitetet som en helhet. 
 

Ny tekst (skriv forslaget til ny tekst) 

 
OsloMet skal ikke inngå samarbeid med Equinor før selskapet omstiller seg i tråd med 1,5-
gradersmålet. 
 
 

 

 VEDTATT  IKKE VEDTATT 

Foreslått x  
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Eventuelt og møtekritikk 673 


